
Zápisnica č. 33 z rokovania Vedenia STU konaného dňa 5. apríla 2004 
  
 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ernest Bučko, Robert Špaček, Ján Kalužný, 

Robert Redhammer, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel Timár, Michal 
Božík, Ján Malina 

 
Program rokovania: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Ďalšie vzdelávanie (pror. Kalužný) 
2. Koncepcia (zásady) ochrany duševného vlastníctva STU (pror. Redhammer) 
3. Správa o činnosti VUS Technik za rok 2003 a plán činnosti na rok 2004 
4. Prezentácia webovskej stránky STU (pror. Špaček) 
5. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Ďalšie vzdelávanie (pror. Kalužný) 
2) Východiská koncepcie ochrany duševného vlastníctva na STU (pror. Redhammer) 
3) Správa o činnosti VUS Technik za rok 2003 a plán činnosti na rok 2004 
4) Správa o kontrolnej činnosti za rok 2003 
 
 

Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy 
1/32/2004, 3/30/2004, 2/32/2004 
 
Nesplnené úlohy 
5/29/2004 – predlžuje sa do 3.5.2004. Ak do tohto termínu nikto nedodá pripomienky, bude 

sa to považovať za súhlas s materiálom Nadačná listina. 
 
Z diskusie o splnenej úlohe č. 2/32/2004 vyplynula nasledujúca úloha. 
 
Úloha č. 1/33/2004 
Dodať pripomienky za jednotlivé rezorty k materiálu Zámer rozvoja STU na rok 2004 
prorektorovi Špačekovi. 
Z: Všetci členovia V-STU 
T: 15.4.2004 
 
K bodu 1 Ďalšie vzdelávanie (pror. Kalužný) 
 
Prorektor Kalužný predložil písomný materiál k tomuto bodu. V ňom sa konštatuje, že v roku 
2003 prešlo ďalším vzdelávaním cca 5000 osôb a nedodržuje sa striktne Podpisový poriadok 
č. 6/2003-N. Vedenie STU materiál prerokovalo a prijalo nasledujúce závery. 
 
Úloha č. 2/33/2004 
Rektor STU ukladá predložiť Vedeniu STU správu o činnosti a hospodárení ICV za rok 2003 
ako aj plán činnosti na rok 2004. 
Z: Riaditeľ ICV Miroslav Babinský 
T: 3.5.2004 



Úloha č. 3/33/2004 
Rektor STU ukladá riaditeľovi ICV aj dekanom fakúlt STU striktne dodržiavať Podpisový 
poriadok č.6/2003-N. 
Z: Riaditeľ ICV + dekani fakúlt STU 
T: ihneď a trvale 
 
K bodu 2 Koncepcia (zásady) ochrany duševného vlastníctva STU (pror. Redhammer). 
 
Pror. Redhammer predložil písomný materiál k tomuto bodu, v ktorom sa konštatuje, že 
príslušná legislatíva v SR je v súlade s Európskym patentovým právom a preto právny stav 
nie je potrebné meniť. Otázkou je, ako bude STU realizovať vykonanie patentových 
a autorských práv resp. ich predaj. Postaviť politiku ochrany duševného vlastníctva je dôležité 
hlavne z pohľadu prílevu nových investícií do SR, ktoré budú potrebovať na svoj ďalší rozvoj 
inovácie. 
Rektor Báleš: existuje návrh na vytvorenie spoločnej kancelárie UK, STU a SAV. Vláda SR 

bude požiadaná o pomoc pri financovaní ochrany autorských práv. Navrhol, 
aby iniciatíva vyšla od nás z STU a aby bol prerokovaný spoločný postup voči 
vláde SR s UK a SAV.  

 
Úloha č. 4/33/2004 
Vedenie STU berie na vedomie predložený materiál a ukladá pror. Redhammerovi 
rozpracovať predložený materiál do návrhu konkrétnych opatrení. 
Z: Pror. Redhammer 
T: 17.5.2004. 
 
K bodu 3 Správa o činnosti VUS Technik za rok 2003 a plán činnosti na rok 2004. 
 
Správu o činnosti VUS Technik vypracoval a na Vedení STU prezentoval riaditeľ VUS 
Technik Michal Božík. Predložil aj rozpočet požadovaný na rok 2004 a žiadal sa vyjadriť 
k financovaniu súboru v roku 2004. 
 
Rektor Báleš poďakoval VUS Technik a jeho riaditeľovi za prácu a reprezentáciu STU doma 

i v zahraničí. V návrhu rozpočtu na rok 2004 nie je uvedené akou čiastkou bude 
samotný súbor prispievať k jeho naplneniu. V súčasnej finančnej situácii, 
v ktorej sa STU aj celé školstvo nachádza, nebude možné požadovaný rozpočet 
naplniť.  

Kvestorka Žideková – každý rozpočet má príjmovú aj výdavkovú časť, čo u predloženého 
rozpočtu chýba. VUS Technik žiada na rok 2004 rovnaký objem 
rozpočtu ako v roku 2003, keď boli oslavy 50. výročia založenia 
súboru – to nie je v poriadku. 

Pror. Bučko – v minulosti, keď bol rozpočet súboru na úrovni 1,5 mil. Sk/rok bolo na úrovni 
Vedenia STU dohodnuté, že cca 50 % dostane súbor na svoju činnosť od STU 
a ďalších 50 % si zabezpečí svojou činnosťou. Navrhuje tento postup aj do 
budúcnosti. 

Predseda AS Žalman – otázkou je, či STU potrebuje VUS Technik, alebo nie. Osobne si 
myslí, že áno a miera príspevku STU do rozpočtu súboru by mala 
byť taká, aby súbor nazanikol. 

Rektor Báleš navrhuje tiež dodržať ten rámec, ktorý bol doteraz, t. j. max. 750 tis. Sk/rok 
z mimorozpočtových zdrojov STU. 
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Kvestorka Žideková súhlasí s maximom na úrovni 750 tis. Sk/rok s tým, že to podlieha 
scháleniu v AS a správnej rade STU. Požaduje nezvyšovať príjmovú 
stránku v mzdovej časti. 

Stanovisko 1/33/2004 
Vedenie STU berie na vedomie správu o činnosti VUS Technik v roku 2003 a plán činnosti 
na rok 2004 s pripomienkami. Schvaľuje návrh na financovanie súboru Technik maximálne 
do výšky 750 tis. Sk/rok po schválení v AS a správnej rade STU. 
 
Úloha č. 4/33/2004 
Vedenie STU ukladá riaditeľovi VUS Technik obsahovo spresniť a doplniť predložený 
rozpočet súboru na rok 2004. 
Z: Michal Božík, riaditeľ VUS Technik 
T: 30.04.2004. 
 
K bodu 4  Prezentácia webovskej stránky STU (pror. Špaček) 
 
Prorektor Špaček predviedol, ako pokročilo budovanie novej web stránky STU. Otázkou je, 

kto bude môcť zverejňovať správy na stránke STU. Príspevky by mali byť 
autorizované pred ich uverejnením. Boli prezentované konkrétne návrhy 
web stránok pre FEI a FA STU. Ďalším krokom bude jednanie s vedením 
fakúlt o tom, ako sa bude web stránka STU ďalej rozvíjať 

Pror. Redhammer – kľúčový bude systém autorizácie a prístupových práv. Pri dodávaní 
nových aktuálnych informácií na web stránku by sa nemala meniť jej 
grafika. 

Rektor Báleš – požaduje zmeniť grafiku web stránky tak, aby dominantnou bola STU, 
zvýraznené aktuálne informácie týkajúce sa života celej univerzity až potom 
fakulty. Tak je tomu aj  na hociktorej zahraničnej univerzite, stačí sa pozrieť 
na internet. 

Pror. Molnár – súhlasí s názorom, že 1. stránka má byť s dominanciou STU ako celku. 
Pror. Špaček – doteraz neboli dodané žiadne pripomienky k tomu, čo sa už urobilo. Ťažko sa 

dá pokračovať, ak sa vraciame neustále späť, prakticky až na začiatok. 
 
Stanovisko 2/33/2004 
Vedenie STU navrhuje získať stanoviská jednotlivých fakúlt a potom sa k tejto téme znovu 
vráti na svojom zasadnutí dňa 3. mája 2004. 
 
Informácie z iných fór alebo orgánov. 
 
Rektor Báleš sa zúčastnil na výročnom zasadnutí Európskej asociácie univerzít. Hovorilo sa 
tam hlavne o regionálnom rozvoji univerzít, pričom regiónom sa chápe územie s cca 5 mil. 
obyvateľmi. Navrhol medzinárodnú evaluáciu univerzít v pristupujúcich krajinách do EÚ, čo 
nebolo zo strany západoeurópskych univerzít podporené. 
 
K bodu 10 Rôzne 
 
1) Pror. Molnár informoval o stave rokovania s UOO o Kolektívnej zmluve na rok 2004. 

Ešte je niekoľko bodov otvorených a KZ zatiaľ nemôže byť podpísaná. Záver z rokovania 
je, že UOO sa poradí pred ďalším kolom rokovania. 
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Stanovisko 3/33/2004 
Vedenie STU trvá na stanoviskách prijatých na KR a poveruje pror. Molnára vedením ďalších 
rokovaní s UOO o KZ na rok 2004. 
 
 
2) Vedúci útvaru kontroly STU Ing. Malina predložil Vedeniu STU písomný materiál Správa 

o kontrolnej činnosti za rok 2003 a podrobne informoval o obsahu tejto správy, počte 
a druhu vykonaných kontrol a ich výsledkoch. 

 
Predseda AS Žalman – dostatočne funguje mechanizmus metodického usmerňovania 

tajomníkov fakúlt ? 
Pror. Molnár – ako je to s kontrolou verejného obstarávania. 
Rektor Báleš – zaujímal sa, či sa vykonáva kontrola opatrení, ktoré vyplynú z kontroly NKÚ. 
Malina – tajomníci fakúlt sú usmerňovaní, aj keď to nie je povinnosťou útvaru kontroly 

- jedná sa väčšinou o podprahové metódy pri verejnom obstarávaní 
- kontrola opatrení sa robí, všetky opatrenia buď boli splnené, alebo tie dlhodobejšie 

sa priebežne plnia. 
 
Stanovisko 4/33/2004 
Vedenie STU berie na vedomie predloženú správu o kontrolnej činnosti v roku 2003 a súhlasí 
aj s plánom činnosti na rok 2004. 
 
3) Rektor Báleš – informoval o liste z rady VŠ, kde ho žiadajú o zástupcov z STU do 

jednotlivých rezortov rady. Rektor určil za STU týchto zástupcov: 
Pror. Kalužný – rada pre vzdelávanie a výchovu 
Pror. Redhammer – rada pre vedu a techniku 
Pror. Bučko a kvestorka Žideková . rada pre rozvoj a financovanie 
Pror. Špaček – rada pre zahraničné aktivity. 

 
4) Pror. Molnár –verejné obstarávanie sa pripravuje na Campus on line. 

- Rozvojové projekty boli včas dodané na MŠ SR. 
- Bola dojednaná dodávka softvéru na mzdy 
- Študenti FEI majú študentskú kartu vydanú ich fakultou a teraz požadujú druhú 

nadštandardnú kartu 
- Firma HOLCIM prejavila záujem finančne prispieť do nadácie STU. 

V časopise Sprektrum bude venovaný priestor pre informácie o tejto firme. 
Ďalej firma navrhuje vypísať finančne dotované ceny, ktoré vypíše rektor resp. 
dekani FCHPT, SvF a FA STU za najlepšiu doktorandskú resp. diplomovú 
prácu venovanú problematike cementu a betónu. 

 
5) Pror. Kalužný – na FA STU prebieha odvolacie konanie, odvolalo sa 25 % neprijatých 

uchádzačov o štúdium. 
- termín doktorských promócií bude 17 mája 2004 o 11. hodine. 

 
6) Pror. Redhammer – požiadal o rozpis riadnych promócií 

- z STU odišlo 23 rozvojových projektov pre unikátne pracoviská, boli podané aj 
VEGA projekty 

- do konca mája 2004 je termín na podanie projektov APVT 
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- materiály predkladané do Vedenia STU majú mať obmedzený rozsah, aby sa 
zefektívnilo rokovanie. Obsiahlejšie materiály majú obsahovať súhrn v rozsahu 
cca 1 strany aj s návrhom opatrení. 

 
7) Predseda AS Žalman upozornil, že v návrhu rozpočtu na rok 2004 - časť dotácie sú 

nedoriešené dva okruhové problémy: 
a) Rozpočet pre FjF STU 
b) Započítavanie vzájomných pedagogických výkonov v roku 

2004 (najmä medzi FEI a FIIT) 
- Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU – AS tento materiál schvaľuje. 
- Koncepciu rozvoja ubytovania študentov bude schvaľovať aj AS. 

Pror. Molnár – postupnosť je najprv schváliť rozdelenie dotácie a z neho vyplynie 
aktualizácia rozvoja, dovtedy to nejde. 

Pror. Špaček – v tomto materiále nie je veľa vecí, ktoré sú priamo závislé od zdrojov 
financovania. Prihovára sa radšej za neskorší termín, aby predložený 
materiál bol kvalitnejší. 

Rektor Báleš – navrhuje, aby sa pror. Kalužný stretol so zástupcami študentov v AS STU. 
Poprosil predsedu AS Žalmana o zorganizovanie takéhoto stretnutia. 

 
8) Pror. Špaček informoval o návšteve z Francúzska – Université Blaise Pascal 

a z Francúzskej ambasády v SR. Rokovania boli zamerané na uzatvorenie novej 
univerzitnej dohody medzi STU a UBP. 

- vo výročnej správe nebudú uvedení sponzori 
Rektor Báleš – s každým sponzorom existuje darovacia zmluva. 
Kvestorka Žideková – v tomto smere by sme mali rešpektovať názor donora. 
 
9) Pror. Bučko navrhuje, aby sa voľné miesta na ŠD ponúkli študentom iných VŠ a potom aj 

neštudentom. 
Rektor Báleš neštudentov neodporúča, ak títo nebudú striktne oddelení od študentskej časti. 

Tieto veci sú v právomoci riaditeľov ŠD spolu s radou ubytovaných študentov. 
 
10) Pror. Bučko prezentoval spôsob, akým chce zhromaždiť potrebné údaje o jednotlivých 

objektoch patriacich do majetku STU za účelom aktualizácie pasportu každej budovy.  
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc.      05. 04. 2004 

Overil:  Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU   07. 04. 2004 
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Príloha k zápisnici  z rokovania Vedenia STU č. 33 zo dňa 5. 4. 2004 
 
Plán zahraničných pracovných ciest z rozpočtu na rok 2004  
 
 
Robert Redhammer 25.4. 28.4. Liege, Belgicko Konferencia  EUA 
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